

MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS  
STATE EDUCATIONAL ESTABLISHMENT  
"SCHOOL OF BUSINESS OF THE BELARUSIAN STATE UNIVERSITY"

Department of Finance and Management

**Master's Thesis abstract**

**INTERNATIONAL FINANCIAL MANAGEMENT IN THE  
CONTEXT OF THE FORMATION OF THE GLOBAL FINANCIAL  
MARKET**

**GAO  
Na Na**

Supervisor  
Tatiana Beliatskaya  
Doctor in Economics, Professor

Minsk, 2024

Master's thesis: 80 pages, 16 fig., 1 table, 62 sources

GLOBAL FINANCIAL MARKET, RISK MANAGEMENT,  
INTERNATIONAL FINANCIAL MANAGEMENT, INVESTMENT  
MANAGEMENT, CRISIS EVENTS, FINANCIAL CRISIS, DIGITAL FINANCE,  
GREEN FINANCE

The purpose of this paper's research is to explore how market entities can use financial means to manage their financial resources in the context of global financial markets. The significance of this research is to provide ideas and opinions for the new development of global finance based on the management of financial resources in the context of the formation of global financial markets.

The object of this thesis is international financial management related to the formation of global financial markets.

The topics studied in this paper include the following:

1. Understand the background and theory of global financial markets and international financial management.
2. Conduct research and analysis on influential current events in global financial markets and international financial management.
3. Pay attention to the development and future of global financial markets and international financial management and give development suggestions.

Novelty statement: This paper continues to track and study major global financial issues, promotes financial services to support economic growth and sustainable development, aims to analyze and predict the trends and prospects of global economic development based on cross-border data, and explore common global issues. Focus on long-term challenges and policy issues to promote financial prosperity.

The master's thesis is independent research.

Магистерская диссертация: 80 страниц, 16 рисунков, 1 таблица, 62 источника.

## ГЛОБАЛЬНЫЙ ФИНАНСОВЫЙ РЫНОК, УПРАВЛЕНИЕ РИСКАМИ, МЕЖДУНАРОДНЫЙ ФИНАНСОВЫЙ МЕНЕДЖМЕНТ, УПРАВЛЕНИЕ ИНВЕСТИЦИЯМИ, КРИЗИСНЫЕ СОБЫТИЯ, ФИНАНСОВЫЙ КРИЗИС, ЦИФРОВЫЕ ФИНАНСЫ, ЗЕЛЕННЫЕ ФИНАНСЫ

Целью исследования данной статьи является изучение того, как субъекты рынка могут использовать финансовые средства для управления своими финансовыми ресурсами в контексте глобальных финансовых рынков. Значение этого исследования заключается в предоставлении идей и мнений для нового развития глобальных финансов, основанного на управлении финансовыми ресурсами в контексте формирования глобальных финансовых рынков.

Объектом данной диссертационной работы является международный финансовый менеджмент, связанный с формированием мировых финансовых рынков.

Темы, изучаемые в этой статье, включают следующее:

1. Понять основы и теорию глобальных финансовых рынков и международного финансового менеджмента.
2. Проводить исследования и анализ влиятельных текущих событий на мировых финансовых рынках и международном финансовом менеджменте.
3. Уделить внимание развитию и будущему мировых финансовых рынков и международного финансового менеджмента и дать предложения по развитию.

Заявление о новизне: этот документ продолжает отслеживать и изучать основные глобальные финансовые проблемы, продвигает финансовые услуги для поддержки экономического роста и устойчивого развития, направлен на анализ и прогнозирование тенденций и перспектив глобального экономического развития на основе трансграничных данных, а также исследование общих глобальных проблем. Основное внимание сосредоточено на долгосрочных задачах и политических вопросах для содействия финансовому процветанию.

Магистерская диссертация является независимым исследованием.